

ELECT

KUMAR WARD 3 **SHARMA**



Create Change.

403-285-7323

206.177 COUNTRY HILLS BLVD N.W

KumarSharma.ca

f @Kumar4Council

Kumar Sharma 移民卡尔加里已超过 25 年。自从 2009 年他一直是 Panorama 第 3 区居民。(第 3 区包括 Carrington, Country Hills, Country Hills Village, Coventry Hills, Harvest Hills, Hidden Valley, Keystone Hills, Lewisburg, Livingston, Macewan Glen, Panorama Hills, Sandstone Valley)。他是该市举办社会和文化活动的先驱，引领着所有文化的多样性、包容性和代表性。他不单是为人丈夫和父亲，他还是第 3 区的小企业主，这样让他更了解当地企业面临的特殊困难，尤其是在 Covid 19 大流行期间。Kumar Sharma 对第三区代表的投资兴趣得到了他在基层的政治经验和支持。他对第 3 区的承诺是通过积极和有影响力的改变为居民服务，这将直接有助于提高我们所有人的生活质量。请支持 Kumar Sharma 代表第 3 区竞选市议员。让我们一起努力為美好的將來做出改变。

Kumar Sharma has called Calgary home for well over 25 years and has been a resident of Ward 3 since 2009. He is recognized as a pioneer in establishing social and cultural events in the city, leading the way for diversity, inclusion and representation of all cultures. In addition to being a husband and father, he is also a small business owner in Ward 3 which allows him to understand the unique difficulties faced by local businesses, especially during Covid 19 Pandemic. Kumar's leadership and invested interest in the representation of Ward 3 is well supported by his political experience and involvement at the grassroots level. His pledge of commitment to Ward 3 is to serve the residents through positive and impactful change that will directly contribute to a greater quality of life for all of us. Join Kumar Sharma in a vision for better representation of Ward 3 at city council. Let's make these changes together.